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©FITETREC-ANTE

After a first edition in 2022, in Silkeborg (DEN), the FITE in
partnership with the FITETREC-ANTE, the Italian federation of

equestrian tourism, organised the second International Meeting of
Equestrian Tourism on May 3 and 4, 2024, in Rome (IT). More than

30 participants from 11 different countries gathered to talk about
equestrian tourism, local development, parks and routes, projetcs

and collaboration.

Après une première édition en 2022, à Silkeborg (DEN), la FITE en
partenariat avec la FITETREC-ANTE, la fédération italienne de

tourisme équestre, a organisé les 3 et 4 mai 2024, à Rome (IT), les
deuxièmes Rencontres Internationales du Tourisme Equestre. Plus de

30 participants venus de 11 pays différents se sont réunis pour
parler de tourisme équestre, de développement local, de parcs et

d'itinéraires, de projets et de collaboration.
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©TREC CLUB NL/STANS PETERS

In the spring, international TREC and Working Equitation competition
officials underwent training in preparation for the 2024

Championships. For TREC, 22 trainers for international judge and
POR course designers trainers gathered in the Netherlands and

followed the training course. For Working Equitation, 8 international

judges were trained in France.

Au printemps, les officiels de compétitions internationaux de TREC et
d'Equitation de travail ont suivi des formations en vue des

Championnats 2024. Pour le TREC, 22 formateurs de formateurs de
juges internationaux et chefs de pistes POR se sont réunis aux Pays-

Bas et ont suivi la formation. Pour l'Equitation de travail, 8 juges
internationaux ont été formés en France.

Visit - Consulter
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©NHMM PHOTOGRAPHY

Discover the places and dates of the TREC and Working Equitation

Championships in 2024!
- The TREC Junior and Young Rider World Championships and the

TREC Senior European Championships will take place from
Wednesday, September 4 to Saturday, September 7, 2024 at Schaijk

in the Netherlands.

- The European Championships for Juniors, Young Riders and Seniors
in Working Equitation will take place from October 16 to 21, 2024, at

Haras National d’Uzès in France.

Découvrez les lieux et les dates des Championnats de TREC et
d'Equitation de travail en 2024 !

- Les championnats du monde juniors et jeunes cavaliers de TREC et
les championnats d'Europe seniors de TREC se dérouleront du

mercredi 4 au samedi 7 septembre 2024 à Schaijk aux Pays-Bas.
- Les championnats d'Europe Juniors, Jeunes Cavaliers et Seniors

d'équitation de travail se dérouleront du 16 au 21 octobre 2024 au
Haras national d'Uzès en France.

Visit - Consulter
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©ENOS

The European Network of Outdoor Sports (ENOS), of which FITE is a

member, and the Province of Lecco have announced the official
opening of ticket sales for the Euro'Meet 2024, which will take place

from September 10 to 12, 2024, in Lecco (Italy). The Euro'Meet is
the Europe's largest gathering of outdoor sports stakeholders.

“Outdoor Sports Innovations - inspiring sustainable and active
citizens” will be the main theme of the three-day Euro'meet Lecco

2024.

Le réseau européen des sports de nature (ENOS), dont la FITE est
membre, et la Province de Lecco ont annoncé l'ouverture officielle de

la vente des billets pour les Euro'Meet 2024, qui auront lieu du 10 au
12 septembre 2024, à Lecco (Italie). Les Euro'Meet sont le plus

grand rassemblement européen des acteurs des sports de nature. «
Outdoor Sports Innovations - inspiring sustainable and active citizens

» sera le thème principal abordé pendant les trois jours de
l'Euro'meet Lecco 2024.
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